
 

 

 

Verksamhetsberättelse  Södergårds Samfällighetsförening  2014-2015 

Styrelsen har haft 10 styrelsemöten samt ett gårdsombudsmöte i församlingsgården. Polisen var 
inbjuden att informera om gransamverkan. Vi behövde två kontaktombud och Tommy Nilsson (T054) 
anmälde sig direkt.  Senare under året tog Arne Nordin (L123)på sig uppdraget som det andra 
ombudet. 
 
Återställning efter fjärrvärmeutbyggnaden har inte blivit bra gjort. Styrelsen har tillsammans med Jämtkraft och 
NCC gått runt i området och sett att det var dåligt asfalterat. Även husägarna har varit behjälpliga under 
rundvandringen. En ny asfaltering gjordes varpå det blev ytterligare en besiktning med Mattias från styrelsen och 
Leif Åberg (T072) tillsammans med representanter från Jämtkraft och NCC. Dessvärre blev inte heller den nya 
asfalteringen så bra utförd. Det beslutades att det ska göras en ny besiktning i maj 2015. 
 
Underhåll av lekplatser/garagelängor har pågått under sommaren 2014. De allra flesta gårdarna har 
hunnit klart arbetet. Det återstår några saker som ska vara klart till sommarn 2015. 
 
Beställning av motorstyrning på garageportar är monterat och klart . Problem med lister kring 
garageportarna är åtgärdat. 
 
Olika frågor kring parkeringsplatser har vi haft. Främst att det saknas parkeringsplatser på 
parkeringen vid Lagmansvägen 77 – 175. 
 
Ett medlemskap i Villaägarna har styrelsen tecknat. Vi kan få rådgivning, hjälp med 
samfällighetsjuridik och svar på förvaltningsfrågor. 
 
Vi har fått sju nya husägare under året 2014. 
 
Styrelsen föreslår att årets vinst på 146 306,04 kr 

disponeras så att 

till ny räkning överförs 27,04 kr 
till investeringskontot överförs 128 000 kr 
en extra amortering görs på 18 279 kr 
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